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Beantwoording raadsvragen ex art 38 RvO van het CDA inzake meeuwenoverlast

Geachte heer El Aichi,

Op 17 juli 2017 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake meeuwenoverlast. 
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt.

1. De gemeente heeft besloten om de bewoners tegemoet te komen door maximaal € 
350,00 te vergoeden van de kosten die worden gemaakt om de meeuwen van de 
daken van woningen te weren. Hoeveel aanvragen heeft de gemeente tot nu toe 
gehad?

Antwoord:
De aannemer heeft voor 51 adressen een offerte uitgebracht voor het aanbrengen 
van meeuwenwering op de daken. Dit heeft tot op heden geresulteerd in 7 
opdrachten waarbij meeuwenwering is aangebracht.

2. Wanneer een meeuw als een nest heeft gebouwd, kunnen de eieren 
ondergedompeld worden in biologische olie. Hoeveel Haarlemmers hebben gebndk 
gemaakt van dit aanbod?

Antwoord:
Bij 27 adressen is nestbeheer, dit is het dompelen van eieren, uitgevoerd.
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3. Op de website httv://www.haarlem.nl/meeuwenoverlast verwijst u naar de 
'vrijwilligers via BUUV. Hoeveel Haarlemmers hebben tot nu toe gebruik gemaakt 
van de diensten van BUUV?

Antwoord:
Via BUUV zijn geen verzoeken binnengekomen met betrekking tot klusjes als 
daken en goten schoonmaken of uitvoeren van ander werk om de meeuwenoverlast 
tegen te gaan.

4. Inwoners van Haarlem zoals ‘Aanpak meeuwenoverlast Bosch &Vaart’ en ‘Stop 
meeuwenoverlast Kleverparkbuurt ’ zijn ook creatief bezig geweest om te 
voorkomen dat meeuwen in hun buurt gaan nestelen. Kunnen ook buurtinitiatieven 
om meeuwenoverlast tegen te gaan in aanmerking komen voor subsidie?

Antwoord:
In subsidie aan buurtinitiatieven wordt op dit moment niet voorzien. In overleg met 
de landelijke meeuwendeskundigen wordt een aanpak voor 2018 voorbereid, in lijn 
met de ontheffing die van het ministerie tot en met 2019 is ontvangen. Hieruit 
kunnen maatregelen volgen en worden ook subsidiemogelijkheden opnieuw 
bekeken. Als de aanpak bekend is, wordt u hierover uiteraard geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,
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